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Адрес DELU Luftkissen Transportgerätetechnik GmbH 
Gebertstraße 7 
90411 Nürnberg 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
As a leading manufacturer of air cushion systems, we can offer our customers a broad product range extending from a simple standard system to
highly complex fully-automated system solutions.

We are happy to respond to customer-specific requirements and have the necessary engineering expertise to design and produce a solution that is the
best for you.

Not only will we help you configure your transport solution, but upon request we‘ll also prepare feasibility studies and do the preliminary planning.

Our large team of engineers and technicians has many years of experience and unparalleled know-how in the field of air cushion technology. That
enables us to develop customised systems for almost all transport requirements and bring even difficult projects to a successful conclusion. 

Company Profile of DELU Luftkissen Transportgerätetechnik GmbH

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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